
Kære Grundejer 

 

Siden vores generalforsamling er der sket lidt nyt. 

Vi har afholdt bestyrelsesmøde, hvor posterne i bestyrelsen er blevet fordelt således: 

Formand: Kasper Laursen 

Kasserer: Lone Pedersen 

Sekretær: Morten Nielsen 

Bestyrelsesmedlem: Anders Trust 

Bestyrelsesmedlem: Jesper Krogh 

Bestyrelsesmedlem: Gitte Friberg 

Bestyrelsesmedlem: Pernille Faber 

I den kommende fælles grundejerforening Østerhåb er der blevet lukket en aftale med en gartner, som skal 
varetage vedligeholdelsen i området. Det betyder at hver grundejer på Hvidtjørnen vil blive opkrævet 
200kr. mere i kontingent til oktober 2023. Vi fik til generalforsamlingen godkendt en stigning på 300kr., 
men vi har i bestyrelsen valgt kun at opkræve for den udgift der rammer os nu, nemlig vedligeholdelsen af 
græsarealerne, samt støjvolden. Det kan være at der på sigt kommer flere udgifter, når vi har overtaget 
området. Det kan være vedligeholdelse af træer, stier m.m., men så har vi muligheden for at kontingentet 
kan stige med 100kr. Som nævnt til generalforsamlingen er en overtagelse ikke rundt om hjørnet. 

Et af de spørgsmål, som vi fik på generalforsamlingen, var om vi som grundejerforening, måtte have så 
mange penge stående til asfalt. Lone har været i gang med at undersøge dette og det må vi gerne, hvis der 
står i vedtægterne at pengene bliver afsat til et bestemt formål. Hvilket der gør, så alt skulle være fint her. 

De andre punkter, som blev vendt til generalforsamlingen, er sat i værk. Jesper har skrevet til Reitan ang. 
skraldespandene på aktivitetsområdet. Hjertestarteropgaven er uddelegeret til Tommy og Mads. De 
resterende punkter er forbeholdt kommunen. Lad os derfor håbe vi hører noget fra dem snart. Vi har 
skrevet flere mails til dem, som ikke er blevet besvaret. Vi er derfor gået højere op i hierarkiet for at få en 
afklaring, hvorfra vi afventer svar. Vi må desværre se i øjnene, at vi ikke kommer i gang med det grønne 
areal, da vi snart nærmer os sommeren og betingelserne for ny beplantning ikke er de bedste. Skulle 
kommunen vågne op og levere den aftalte jord er der måske et lille håb, men i bestyrelsen tror vi ikke helt 
på det. 

Vedr. vedligeholdelse af arealerne på Hvidtjørnen forventes dette at ske uge 20. 

Tak for en god og hyggelig generalforsamling. 

 

De bedste hilsener 

Bestyrelsen Hvidtjørnen Horsens 

  


